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This is the first comprehensive biography of John Locke to be published in nearly a half
century. Setting Locke's life within exciting historical and intellectual contexts, which
included the English Civil War, religious persecution, and the Glorious Revolution of
1688, Roger Woolhouse interweaves an account of Locke's life with a summary and
development of his ideas in theory of knowledge, philosophy of science, medicine,
economics, philosophy of religion, and political philosophy. Systematic and
encyclopedic in its coverage, Woolhouse's biography offers both an account and
explanation of Locke's ideas, while treating seriously his emotional relationship with
Elinor Parry. Based on broad research and many years of study of Locke's philosophy,
this volume is an authoritative biography on one of the most significant early modern
philosophers.

http://www.allinfo.top/jjdd


作者介绍:

目录:

Locke_下载链接1_

标签

洛克

英国

哲学

听过1遍

传记

5星

评论

得到听书：通过这本书中描绘的大量细节，我们看到了一个多面而丰满的洛克：他不仅
是经验主义哲学的奠基者，自由主义政治思想的鼻祖，还是一个医术精湛的大夫，一个
尽心尽责的教育学家，英国光荣革命的思想先驱和参与者，一个虔诚而又理性的清教徒
，一个即便大红大紫依然保持低调的学者。无论是扮演哪一个角色，承担哪一个身份，
洛克都没有放弃对于世界的探寻和追问，保持着对于他人的尊重和热爱，也守着最初的
那颗平常心。

-----------------------------
作者写的有些混乱，但瑕不掩瑜。能读到就是幸运的。这本书是使我最接近认知所谓“
明心明志”的体验。几年前“知止有定”，只是源于想要挣脱陷入碎片化汲取知识带来
的混乱感。读完这本才看到始终不由自身境遇和情绪左右的定见，优雅高贵的克己入世
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，和其无限接近真理的可能。有一点遗憾是locke是基督教徒，准备恶补一下神学知识
。
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